
SPØRGSMÅL NR. S 989
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE

Til: Miljøministeren

Dato: 24. januar 2011

Stillet af: Per Clausen (EL)

Mener ministeren, at det er forsvarligt, at man de seneste 10 år har reduceret 

bevillingerne til overvågning og kontrol af grundvandet til det halve, når vi nu 

kan konstatere, at antallet af giftrester i grundvandet er stigende, og at vi ser 

flere og flere eksempler på, at grænseværdierne overskrides?

(Spm. nr. S 989).

På Folketingets formands vegne

Lovsekretariatet

Den 24. januar 2011

Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og 
til Lovsekretariatet på lov@ft.dk.


